

Date: January 7th, 2026

التاريخ: 7 يناير 2026

Circular No:40 / AY 2025-26
Subject: New Friday school timing

Dear Parents and Guardians,

In accordance with the recent announcement from the Ministry of Education (MOE) and the Abu Dhabi Department of Education and Knowledge (ADEK), the UAE will be implementing a standardized Friday prayer time at 12:45 p.m.

To accommodate this change, our school will adjust the timetables and dismissal times for students while ensuring that subject content is fully taught. Students will begin their day at 7:42 a.m., at which time the National Anthem will be played.

Bus students will be dismissed at 11:15 a.m., and car students will be dismissed at 11:25 a.m.

The school gates will open for all car students at 11:30 a.m.

In line with the formal ADEK announcement, all students should leave the school premises by 11:30 a.m.

We greatly appreciate the cooperation of all parents in adhering to these new timings, as it allows students, parents, and staff to be punctual for prayers.

Yours sincerely,



Dr. Antoinette Brown
Principal Director

السادة أولياء الأمور الكرام،

إشارةً إلى التعميم الصادر مؤخرًا عن وزارة التربية والتعليم ودائرة التعليم والمعرفة - أبوظبي بشأن توحيد موعد صلاة الجمعة في دولة الإمارات العربية المتحدة ليكون في تمام الساعة 12:45 ظهراً، نود إخاطكم علمًا بما يلي:

حرصاً من المدرسة على الالتزام بالتعليمات الرسمية، سيتم تعديل جدول الحصص وتوقيت الانصراف للطلبة يوم الجمعة، مع التأكيد على استكمال تدريس جميع المواد الدراسية دون أي إخلال بالمحظى التعليمي.

سيبدأ الدوام المدرسي في تمام الساعة 7:42 صباحاً، حيث سيتم عزف السلام الوطني في هذا الوقت.

مواعيد الانصراف:

- طلبة الحافلات المدرسية: الساعة 11:15 صباحاً
- طلبة السيارات الخاصة: الساعة 11:25 صباحاً

وسيتم فتح بوابات المدرسة لطلبة السيارات الخاصة في تمام الساعة 11:30 صباحاً.

وبحسب التعميم الرسمي الصادر عن دائرة التعليم والمعرفة، يرجى التأكيد من مغادرة جميع الطلبة حرم المدرسة بحد أقصى الساعة 11:30 صباحاً.

نثمن تعاونكم والتزامكم بهذه المواعيد، لما ذلك من أهمية في تمكين الطلبة وأولياء الأمور والهيئة التعليمية من الالتزام بمواعيد صلاة الجمعة في وقتها.

وتفضلاً بقبول فائق الاحترام والتقدير.



الدكتورة أنطوانيت براون
مديرة المدرسة

